
SKUPNO ZASEDANJE ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE

Na prihodnji seji skupščine tudi
predstavniki komunale

Tudi 1. inarca so vsi trije zbori naše občinske skupščine zasedali
skupaj. Osrednja točka seje, ki jo je vodil predsednik skupščine Ivo
Samec, je bila obravnava in sprejetje predloga resolucije o uresniče-
vanju družbenega plana občine v letošnjem letu. K temu dokumentu
je amandmaje ali pripombe imelo več krajevnih skupnosti naše
občine. Po skoraj dveurni razpravi so delegati predlog sprejeli,
vendar so vanj uvrstili le enega od predlaganih amandmajev, vse
druge so glede na obrazložitev izvršnega sveta zavrnili. Hkrati
s predlogom resolucije za letos so sprejeli tudi oceno izvajanja
resolucije v letu 1988.

Na zasedanju so predstavniki
našega izvršnega sveta za vsak
amandma posebej pojasnili, zakaj
ga ni bilo mogoče vključiti v reso-
lucijo, obrazložitev pa je bila tudi
v Delegatski tribuni. Nekateri
amandmaji niso sodili v ta doku-
ment zaradi svoje vsebine (na pri-
mer kabelska televizija), drugih
pa ni kazalo uvrstiti zato, ker jih
zaradi pomanjkanja denarja ne bo
mogoče uresničiti (trgovina
v Zgornjem Kašlju). Sprejet pa je
bil amandma krajevnih skupnosti

Štepanja vas, 25. maj in Sotočje,
ki se je nanašal na poglavje o kra-
jevnih skupnostih. Poglavje se bo
dopolnilo še z besedilom; kra-
jevne skupnosti se bodo vključe-
vale tudi v razpravo o opredelitvi
KS v ustavi, o sistemski rešitvi
financiranja KS in dale pobudo za
sprejem zakona o krajevnih skup-
nostih.

Skupaj s predlogom resolucije
pa so delegati sprejeli tudi sklep,
da se na eno prihodnjih zasedanj
skupščine uvrsti kot posebno

Na tej seji je biio slišati precej
negodovanja, ker od postavitvc
delegatskega vprašanja do oddgo-
vora nanj mine veliko časa, wča-
sih celo leto dni. Rok za odgoovor
pa je 30 dni. Predsednik obtčin-
ske skupščine Ivo Samec je po-
jasnil, da je ta dolga čalualna
doba posledica iskanja odgovvora
pri organizacijah in organih zu-
naj naše občine. Zato je bilo do-
menjeno, da bo sekretariat ob-
činskc skupščine obvestil deUega-
cijo, kdo ji mora posredovati od-
govor, če te-tega ne bo mogoče
pričakovati v tridesetih dneh.

točko dnevnega reda komunaina
problematika, in sicer z vidika
uresničevanja nalog kot so čišče-
nje, odvoz smeti in podobno, na
sejo pa bodo povabili tudi pred-
stavnike komunalnih organi.zacij.
Razlog za ta sklep je bila mruožica
pripomb, ki so jih bodisi v cobiiki
delegatskih vprašanj ali kot jpred-
logov k resoluciji k delu komiunal-
cev imeli krajani.

Uvod k točkama dnevnegaa reda
- predlog resolucije'za leto 1989
in ocena lzvajanja tega ddoku-
menta v letu 1988 - je imeUa čla-
nica izvršnega sveta Nina Jevš-
nik. Pojasnila je, da je osrnutek
resolucije nastal že oktobra i lani,
potem pa je prišlo do spreirnemb
v zakonodaji; zdaj je temeljmi do-
kument srednjeročni plan, izzvršni
svet pa mora vsako leto pripuraviti
program ukrepov, s katerim rnora

seznaniti skupščino. Kcr sc naha-
jamo v prehodnem obdobju, se je
naš izvršni svet odločil, da bo le-
tos pripravil oba dokumenta: re-
solucijo in program ukrepov.

Letošnja resolucija predvideva
1-odstotno rast družbenega proiz-
voda, povečanje produktivnosti
in ohranitev nivoja zaposlenosti iz
leta 1988. Konvertibilni izvoz naj
bi bil večji za 5 odstotkov, skupni
za 4,5 odstotka.

O izvajanju resolucije v lan-
skem letu pa naj povemo, da ci-
ljev, ki smo jih v njej zapigali,
v celoti nismo dosegli. Fizični ob-

seg proizvodnje ;c biJ Janj ccJo s.a
2,5 odstotka manjši kot v letu
1987, namesto da bi bil 3 odstotke
večji. Tudi finančni rezultati za
devet mesecev so pod povprečjem
Ljubljane, vendar jc v zadnjem
irimesečju pričakovati ugodnejše
številke, tako da bo po zaključnih
računih slika lepša. Kaže tudi, da
bo šest ozdov lansko leto končalo
z izgubo: Papirnica Vevče, TE-
TO Ljubljana, Poiiskana emba-
laža v ustanavljanju, SCT
- Strojni inženiring in Mehanični
obrati in SAP, lozd Gostinstvo
Figovec.

Na dnevni red zasedanja zbo-

rov je bila kot posebna točt
dncvaega reda dodamo uvrščei
še informacija o delovneni o
nutku ustavnih amandmajev, di
legatom pa je o tem govoril čls
republiške ustavne komisije Vas
lij Polič. Delegati so obravnavs
še predlog družbenega dogovoi
o načinu uporabe in upravljan
s sredstvi solidarnosii za odprav
posledic naravnih nesreč v Slov<
niji, in osnutek odloka o uredif
nekaterih vprašanj s področ
obrti v naši občini in gradivo /
seje zborov mestne skupščine, 1
je bila 2. marca.

D.


